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Abstract (en)
A pumping arrangement for the simultaneous feeding of two atomisation liquids in a selectable ratio to a spray apparatus has two pneumatically
actuated piston cylinder drive devices (air motors with change-over valve) and two pumps driven by the air motor piston rods, each of which is
connected on the intake side to a feedline for one of the two liquid components and on the delivery side to the spray device. The air motor piston
rods are connected to one another mechanically by means of an adjustable balance arm and both air motors are provided in each case with two
pilot valves which can be mechanically actuated by the motor pistons and which control the change-over valves of the air motors.

Abstract (de)
Eine Pumpvorrichtung zum gleichzeitigen Zuführen von zwei Zerstäuberflüssigkeiten im wählbaren Verhältnis zu einer Spritzvorrichtung weist
zwei pneumatisch betätigte Kolben-Zylinder-Antriebsvorrichtungen (Luftmotoren mit Umschaltventil) und zwei von den Luftmotor-Kolbenstangen
angetriebene Pumpen auf, deren jede saugseitig mit einer Zufuhr für eine der beiden Flüssigkeitskomponenten und druckseitig mit der
Spritzvorrichtung verbunden ist. Die Luftmotor-Kolbenstangen sind dabei durch einen verstellbaren Waagebalken mechanisch miteinander
verbunden und beide Luftmotoren sind mit jeweils zwei Pilotventilen versehen, die von den Motorkolben mechanisch betätigbar sind und die
Umsteuerventile der Luftmotoren steuern.
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